

SADRŽAJ

UVODNIK:

900. obljetnica Zagrebačke biskupije i Zagreba II.	29
--	----

ČLANCI:

Miroslav Vuk: Kraljice neba, raduj se	30
---------------------------------------	----

GLAZBOTERAPIJA:

Mirta Budak: Moja iskustva u glazboterapiji	31
---	----

ETNOMUZIKOLOGIJA:

Miroslav Vuk: Međimurski orguljaši, Ivan Toplek	33
---	----

Don Niko Luburić: Ostale korizmene popijevke iz Hercegovine (nastavak)	35
--	----

Miroslav Vuk: O hrvatskim rômarskim bistrîčkim popijevkama iz Međimurja (nastavak)	38
--	----

OBLJETNICE: (Albe Vidaković 1914.-1964.)

IN MEMORIAM	41
-------------	----

IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	45
-------------------------------------	----

VIJESTI IZ BISKUPIJA	47
----------------------	----

GLAZBENI DOGAĐAJI	53
-------------------	----

VIJESTI IZ INOZEMSTVA	55
-----------------------	----

PRIKAZI	56
---------	----

GLAZBENI PRILOG	56
-----------------	----

Andelko Klobučar: MISA za 900. obljetnicu Zagrebačke biskupije, mješoviti zbor, puk i orgulje

INHALT

LEITARTIKEL: 900 Jahre des Zagreber Bistums und der Stadt Zagreb (29) – ARTIKEL: *Miroslav Vuk*: Du Königin des Himmels, freu Dich (30) – MUSIKTHERAPIE: *Mirta Budak*: Meine Erfahrungen in der Musiktherapie (31) – ETHNOMUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk*: Die Organisten von Medimurje, Ivan Toplek (33) – *Niko Luburić*: Andere Gesänge der Fastenzeit aus Herzegowina (Folge) (35) – *Miroslav Vuk*: Über die kroatischen Bistrica Pilgerlieder aus Međimurje (Folge) (38) – ANNIVERSARIEN: (Albe Vidaković 1914.-1964.) (41) – IN MEMORIAM (44) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK (45) – NACHRICHTEN VON BISTÜMERN (47) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (53) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (55) – REZENSIONEN (56) – MUSIKALISCHE BEILAGE: *Andelko Klobučar*: Messe für 900 Jahre des Zagreber Bistums, gemischter Chor, Kirchenvolk und Orgel.

CONTENTS

EDITORIAL: 900 years of the Zagreb's Diocese and of the city of Zagreb (29) – ARTICLES: Queenne of heaven, rejoice (30) – THERAPY OF THE MUSIC: *Mirta Budak*: My experience in the therapy of the music (31) – ETNOMUSICOLOGY: *Miroslav Vuk*: The organists from Medimurje, Ivan Toplek (33) – *Niko Luburić*: The other songs of Lent from Herzegowina (continuation) (10) – *Miroslav Vuk*: About Chroatian Bistrica pilgrim's songs from Medimurje (continuation) (38) – ANNIVERSARIES: (Albe Vidaković 1914.-1964.) (41) – IN MEMORIAM(44) – INSTITUT FOR CHURCH MUSIC (19) – NEWS FROM DIOCESES (47) – MUSICAL EVENTS (53) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (55) – REVIEWS (56) – MUSICAL SUPPLEMENT: Mass for 900 years of the Zagreb's Diocese, mixt choir, people and organ.